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heb jij beeld dat er genoeg capaciteit is om dit echt verder te brengen. Over WAT we moeten doen is wel consensus, maar

HOE we het voor elkaar krijgen op korte termijn...

5.1.2e )

Verzonden: zondag 5 april 2020 17:30

(IEEE @shorasd.n))
SER @ ggdghor.nl>; 5.1.2e

Onderwerp: RE: OMT advies

Heel goed goed te horen en deel ook je insteek. Laat het weten als je daar meer capaciteit voor nodig hebt om te

realiseren dat we een werkend systeem hebben!

dhm.nl>

ggdghor.nl>;

PmRE: OMT advies

Wat we al hebben ontwikkeld en wat we moeten doorontwikkelen binnen het landelijke bureau is een kwantitatieve norm.

Bijvoorbeeld het aantal kapjes per dag per IC-patiént, per SEH-triage-eenheid, per verpleeghuis-COVID-cohort, per zorghotel-COVID-

eenheid, etc.

Vervolgens moeten we deze normen combineren met het aantal betreffende eenheden per ROAZ-regio, waarna we op basis van

de landelijke prognoses en modellen van het LCPS/ RIVM een kwantitatieve verdeling maken voor de komende week en de

komende twee weken (week versus 14 dagen voorraad principe). Het ontstaan van bypasses moeten we voorkomen, maar

daarvoor is nodig dat het LCH optimaal functioneert. Dan is er ook geen noodzaak voor by-passes.

Een boodschap die we daarnaast duidelijker moeten laten overkomen is dat FFP2-kapjes slechts voor bepaalde handelingen nodig

zijn. Verpleeghuisbewoners met COVID aankleden en wassen kan ook met andere kapjes. Dus het gaat niet alleen over normen van

FFP2 maskers, maar ook over normen van andere maskers.

Het RIVM heeft al een tabel gemaakt, maar die wordt nog niet overal geaccepteerd. Daar ligt nog een aardige uitdaging voor JR
en ondergetekende, samen met het landelijk bureau, in de richting van onze collega’s en de zorgpartners in de regio. En

er ligt een relatie met testbeleid, dus komende weken wordt dat een dynamisch geheel.
Een laatste onderwerp wat in dit kader nog relevant is, betreft de kapjes die op hun ‘fit’ zijn afgekeurd (momenteel 500k). Er

bestaat grote kans dat dat gebeurt met alle 2,2 miljoen kapjes die we nu en de komende dagen hebben of binnen krijgen. Dat is

ongewenst en onnodig. Enerzijds kan er een handleiding bij gegeven worden hoe je de fit kunt verbeteren (klein knoopje in het

elastiek), anderzijds zijn ze zeker bruikbaar in hoog-risico-situaties zonder aerosolvormende handelingen.
Over deze onderwerpen heb ik afgelopen uren/dagen zowel met | EEals met gesproken, dus ik

ga er vanuit dat dit doorjERER kan worden kortgesloten.
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Graag jullie hulp om even mee te denken over het vervolg van de verdeling van PBM.

) minvws.nl>

We hebben aan OMT advies gevraagd, zie bijlage. Daarin zit een (meer) evenwichtige verdeling en heeft als voordeel dat het

meer vergelijkbaar wordt over NL heen, maar het blijft bij een kwalitatieve afweging.
Hoe komen we nu goed tot een betere feitelijke verdeling en wie doet dat en wat is verhouding regionaal nationaal?

We hebben (straks) steeds meer online aanmeldingen al dan niet in combinatie van aanvragen via ROAZ, waarbij die vraag

overschat kan zijn (geven partijen ook hun voorraad op?)
We hebben dan nieuwe toevoer (inkoop en hopelijk ook productie in Nederland).
Hoe gaat het nieuwe aanbod dan de verdeling en vervolgens de productie in?

Ben geneigd te denken: je hebt een getal nodige over regio’s en vervolgens binnen regio’s?
Waarbij we ook rekening moeten houden dat de ene regio zwaarder weegt dan de andere gegeven het aantal COVID-patienten.
Noord Brabant zat dit weekend te springen om spullen en zijn zelf gaan zoeken, krijg daar zo meer over te horen.

Wat zijn jullie gedachten daarbij in het besef dat er al een praktijk gegroeid?


